

Visa Seminars 签证申请说明会

Date 日期: 07 & 14 May 2013

Time 时间: 14:00-16:00

Venue 场地: University of Coventry

We are pleased to invite you to our two Visa Seminars which will take place at the University of Coventry. In the seminars, we will focus on various options available for students who wish to extend their stay in the UK.

我们盛情邀请学子们参与我们将在 5 月份于 **University of Coventry** 举行的两场签证申请说明会。会中我们将就各类型之签证申请为同学们进行深入简出的解说。

Maxwell Alves Solicitors is a London law firm with an in-depth knowledge of international matters and a wealth of experience in handling immigration issues for clients from all over the world.

马兆融博士律师行是伦敦的一家律师事务所，对国际性事务拥有极深入的了解，在处理来自世界各地客户的移民问题上有极丰富的经验。

Overseas Student Service Centre is a leading international consultancy for those wishing to study in the UK. The OSSC provides a range of services to overseas students, from making applications to graduate employment, and has strong links with 86 UK universities.

中留服 OSSC 为一家在业界拥有先驱地位的国际留学咨询公司。中留服 OSSC 为 86 所英国大学的官方授权招生机构，并为海外学生提供一系列，从留学申请到毕业生就业等的服务。

For more information on either firm please visit the websites or feel free to email with any enquiries:

详细讯息请浏览我们的网站或与我们联系：

Overseas Student Service Centre: <http://www.ossco/> Email: visa@ukuni.net

Maxwell Alves Solicitors: <http://maxwellalves.com/>

<http://chinalawlondon.com/> Email: london@maxwellalves.com